

## 《单词百科:pocketable是什么意思?pocketable怎么发音?pocketable的解释和用法》

英语单词pocketable是什么意思?pocketable怎么读?pocketable怎么发音?简答网为您整理了pocketable的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### pocketable怎么读

pocketable的读音:[ˈp k t b l]

### pocketable的意思

1、adj.可放在口袋的;

### pocketable的近义词

1、pocket-size adj.可置于口袋的，超小型的;

2、pocket-sized adj.可放在衣袋中携带的；小型的；袖珍的；

### pocketable的双语例句

1、Based on the principle of full flow extinction, this paper excogitated a pocketable opacity smoke meter.

基于全流消光原理, 本文研究开发了一种便携消光式烟度仪.

2、The phone is incredibly pocketable, and comfortable to hold and use.

电话是令人难以置信的便携，舒适的持有及使用。

3、Based on the principle of full flow extinction, this paper excogitated a pocketable opacity smokemeter.

基于全流消光原理，本文研究开发了一种便携消光式烟度仪。

4、The design of the hardware is based on the principle of reducing the dimensions, lowering the power consumption, fabricating a pocketable instrument.

硬件的设计主要从减少尺度，降低功耗等方面考虑，以实现和PCR芯片相适应的仪器微型化，从而达到便携、快捷地实现DNA&PCR的反应。

5、The experiments showed that this pocketable opacity smokemeter could test the smoke density properly. But the stability of this instrument should be improved to fulfill the requirement of the precision.

试验表明，该烟度仪能够正确进行烟度检测，但是稳定性还需要进一步的提高，以满足精度要求。

6、I concluded I no longer had any real objection to the bigger size of the iPhone XS Max, but felt that the smaller XS was still a better mobile phone because it was just as capable but more portable and pocketable.

我的结论是，我不再对iPhone XS Max的大尺寸有任何实际的反对意见，但我依然认为，较小的XS是一款更好的手机，因为它的能力同样强大，但更方便携带，可以放在口袋里。

7、The SE is also more pocketable than, let's say, the large 5.5-inch 6s Plus. The icing on the cake is the price: it starts at 399 dollars for a 16GB version and 499 dollars for 64GB.

相比5.5英寸的iPhone6s Plus，iPhone SE携带起来更加方便，价格更是该机型的加分项

: 16GB版本的售价仅为399美元，64GB版本的售价也仅需499美元。

以上是简答网为您整理的pocketable怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/pocketable>

